
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van vrijdag 30 maart 2018

Aanwezig: Aderik, Aiko, Bart, Benjamin, Dries DP, Karim, Lise, Samuel, Stephanie

Waarnemer: Dries B, Helena, Mathias

Verontschuldigd: Anthe, Kristien, Marnik, Milko, Ruben, Simme

Afwezig: Arne J, Arne VDK, Raf, Siebe, Wieter, Yana

De vergadering wordt geopend om 12.45 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Mededelingen

Er zijn geen mededelingen.

Raden

Beheerraad

De begroting van Entropy is overlopen en goedgekeurd, dus ze krijgen een werkingsbudget. Ook onze begroting
is overlopen en er zijn een paar kleine opmerkingen gegeven. Verder is onze portefeuille nog overlopen. Er is ook
gevraagd of we stickers mochten bijkopen met budget van Beheerraad, omdat dit de vorige jaren zo gedaan werd.
Aangezien we vrij safe zitten met ons budget heeft Beheerraad ons aangeraden om ze gewoon zelf te bestellen.
Karim gaat dit bekijken.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Wijnproeverij

In het begin was het sleuteltje van de beamerkast kwijt, maar dat is opgelost. Er werd eerst een lezing gegeven en
deze duurde een beetje te lang, waardoor er minder tijd was voor het proeven zelf. Er was vrij veel volk, ook met
veel verscheidenheid (ouwzakken, eerstejaars,...). De activiteit is goed verlopen en was erg goed geregeld. Er zijn
nog drie flessen wijn over. Deze staan in de kelder en aangezien het degelijke flessen zijn, kunnen ze misschien
eens gebruikt worden als bedanking.

Marginalenbar

De ouwzakken hebben nooit een begroting doorgestuurd, dus Milko heeft er een gemaakt. In het begin van de bar
was LBK nog aan het cantussen boven de bar, waardoor er veel zat LBK-volk was. Dit hadden we wel graag op
voorhand geweten. Hierdoor is ook de Caraverkoop pas om 23u begonnen. Doorheen de bar zijn er nog promo’s
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bijgekomen die Julie geregeld heeft. De Cara was nogal vlug op, dus er had meer mogen zijn. De meeste mensen
zouden het waarschijnlijk niet zo erg vinden als de Cara een beetje duurder is, maar er dan wel meer is. Er waren
weinig verklede mensen. De bar was laat gedaan en de opkuis is goed verlopen.

Scientica LAN-party (Think Abroad)

De voorbereiding voor de LAN-party verliep nogal stroef, omdat Samuel er drie op hetzelfde moment aan het
regelen was. Hierdoor is de shiftenlijst ook pas laat gedeeld. De shiftenlijst was trouwens niet eerlijk verdeeld,
want Wina kreeg enkel ‘stomme’ shiften (opbouw, afbraak, de late shiften). Er was maar 30 man, waaronder maar
1 internationale student. Bij de afbraak hadden de shifters zich per ongeluk buitengesloten terwijl er nog een tafel
buiten stond. Hier is een mail voor gestuurd naar VTK.

Actviteiten in de nabije toekomst

Toneel

De shiften zullen normaal gezien volgende week online komen. Het zou tof zijn als de shifters zo veel mogelijk ver-
kleed komen (dit is niet zo moeilijk: gewoon zwarte kledij). De inschrijvingen staan al online. Bij de inschrijvingen
wordt je e-mailadres gevraagd. Dit werd oorspronkelijk niet gedaan om bevestigingsmails te sturen, maar om een
mail te kunnen sturen als er onverwacht iets verandert. Aangezien al enkele mensen laten weten hebben dat ze
niet meer weten of ze zich al ingeschreven hebben, gaan er misschien toch bevestigingsmails verstuurd worden.
Nicky regelt het budget. Er wordt gerekend op 500 euro inkomsten en meer dan dat zal er dan ook niet uitgegeven
worden.

Campagnebars

Milko is verantwoordelijk voor de eerste bar en Reinoud en Jacqueline zullen ook tappen. Er zat een foutje in de
begroting voor deze bar. Dries is verantwoordelijk voor de tweede bar en zal tappen met Egon en Xander.

Varia

� Dries DP: ‘LOKO mensen, blijf nog even zitten zodat we de agenda kunnen overlopen. Lise, mag ik chocola?’

� Dries B: ‘Ik heb een cd!’

� Aderik: ‘Aiko heeft illegaal de Scienticasleutel gepakt.’

� Karim: ‘De Moete moet hun broodjes beter aanduiden, want ik heb vlees gegeten. Er stond dat het een
hoevebroodje met geitenkaas was en er zat ham tussen.’

� Aiko: ‘Heel veel succes met de campagne aan iedereen die iets gaat doen in de campagne, gaande van
kiescomité tot lolploeg en Entropy ook een beetje. Ik vroeg daarnet aan Stephanie of Simme verontschuldigd
was en ze zei van niet. Dus ik stuurde een berichtje naar Simme om te vragen dat hij kwam en hij antwoordde
dat hij zich verontschuldigd had bij Stephanie, dus iemand liegt. En Raf verontschuldigt zich dat hij zich
niet verontschuldigd heeft.’

� Mathias: ‘Ik heb geen zin in Analyse.’

� Benjamin: ‘Adje is officieel verkozen tot de marginaalste kut van Wina.’

� Samuel: ‘Ik was zonet mijn mails aan het checken en ik zie een mail: Egon heeft je pagina op de wiki
aangepast. Dus ik ga kijken en er staat naam, e-mail, gsm, adres en dan staat er: werkt in een professionele
setting.’
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Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken 29/04/2018
Investeringen aankopen Materiaal/posten 29/04/2018
Docuwiki in orde maken Karim, Yana, Raf 29/04/2018
Living in orde brengen Materiaal 29/04/2018
Bordjes regelen Nicky 29/04/2018
Facebookgroep uitdenken Media 29/04/2018
Begroting lenteconcert Cultuur 29/04/2018
Muis uit kelder verwijderen Materiaal 29/04/2018
Stickers bestellen Karim 29/04/2018

De vergadering wordt gesloten om 13.02 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op 29 april om 22.00 u in de Winaliving.
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